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ECMS帝国之家，为帝国cms加油！

以下是为大家整理的感谢信英语作文60词带翻译(通用13篇),欢迎品鉴!

【篇1】感谢信英语作文60词带翻译

You look! Connect launched her beautiful smiling face, so the flowers, grass green, all life under the smiling
face of voice was born, and the birds to fly north also to meet the smiling face of the voice. The branches of
the willow stretch opened the yellow green leaves, in the soft spring breeze blows gently, like flocks of the
green of the fairy in dance. Sandwiched between the willow of peach tree also opened bright flowers, green
willows, red flowers, is really beautiful!

On the ground, the green grass, break out, secretly from the earth drill out, tender and green. In the park,
everywhere can see that some tenacious vitality of grass. Colorful flowers in Washington, trying to outshine
each other, red, yellow, white, purple, all kinds of flowers in a really like a beautiful flower bed.

In the air, the birds are singing in the air, the tireless, sparrows, oriole, cuckoos in the ji ji ji ji together, like a
big band in singing. The swallow in his black tuxedo standing on staff command with the orchestra, sharp
mouth still moving from time to time, as if to say: ji ji, without my band as the paralyzed! Catkin floating in
the air, as if in the willow mother love, the air and the earth, the tree these beautiful scenery, let connect
constituted a pair of beautiful paintings.

Spring is beautiful! Let a person with beautiful, let a person get drunk...

你瞧!春姑娘展开了她那美丽的笑脸，于是，花开了，草绿了，一切生命都在春姑娘的笑脸之下
诞生了，小鸟也迎着春姑娘的笑脸飞向北方。柳树舒展开了黄绿嫩叶的枝条，在微微的春风中轻
柔地拂动，就像一群群身着绿装的仙女在翩翩起舞。夹在柳树中间的桃树也开出了鲜艳的花朵，
绿的柳，红的花，真是美极了!

在地上，青青的小草，破土而出，偷偷的从土里钻出来，嫩嫩的，绿绿的。在公园里，到处都可
以看见这一些生命力顽强的小草。五颜六色的小花各不相让，争奇斗艳，红的、黄的、白的、紫
的，各种各样的花在一块真像一个美丽的大花坛。

在空中，鸟儿在空中不知疲倦的歌唱，麻雀、黄鹂，杜鹃在一起叽叽叽叽的叫着，就好像一个大
乐团在歌唱似的。燕子穿着他那黑色的燕尾服站在五线谱上指挥着这个乐团，尖尖的小嘴还不时
的动着，好像在说：叽叽，没有我乐团就瘫痪了!柳絮在空中飘着，仿佛就在讲述柳树妈妈的慈
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爱，空中，地上，树上这些美丽的景色，让春姑娘构成了一副美丽的画。

春天真美!美得让人痴迷，让人沉醉⋯⋯

【篇2】感谢信英语作文60词带翻译

Every morningI read English loudly to train the sense of the language.

Then I have breakfast.After itI wash the bowls.

Then I practice calligraphy for an hour and a half.During ten and twelveI enjoy music because it can relax
myself.

After lunchI often climb with my frends.Then I have a bath and see a film about romantic love.

After supperI enjoy chatting with my parents about some society affairs.I go to sleep at ten o"clock.

翻译：

每天早晨我会大声朗读英语以培养语感。

然后我吃早饭，吃发抚篡幌诂呵磋童单阔完了早饭我洗碗。然后我练一个半小时的字。在早上10
点到12点之间，我会听音乐，因为那样可以放松自己。

吃完午饭，我会和朋友一起去登山。然后洗个澡，再看一部有关浪漫爱情的电影。晚饭以后，我
喜欢陪家人聊天。一般都聊一些社会时事，我在晚上10点睡觉。

【篇3】感谢信英语作文60词带翻译

There are two bedrooms one bathroom a computer and a reading room .

I always study at reading room at night .I love studying English very much there are many English books in
my room.

When I am tired .I will go to the bedroom to sleep. I clean my room everyday.So it was very clean.

That is my home.I love my home very much.

翻译：

我家有两间卧室，一间浴室，计算机和阅览室。我总是在晚上阅览室学习。

我爱学的英语很有很多英语书在我的房间。当我累了。我将去卧室睡着。我每天打扫我的房间。
所以很干净。
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这就是我的家。我很爱我的家。

【篇4】感谢信英语作文60词带翻译

My home in a beautiful community my house is the area on the seven floor ，there are four bright room two
large living room my spacious room next to my own bathroom kitchen living room in the downstairs.

There is a beautiful garden the garden have all kinds of beautiful flowers.

My home is very beautiful.

翻译：

我家在一个美丽的小区里，我家是小区在七楼，有四个明亮的房间，两个大大的客厅，我宽敞的
房间旁边有个我自己的浴室，客厅在厨房不远处，我家楼下有个漂亮的花园，花园里有各种好看
的花。

我的家非常漂亮。

【篇5】感谢信英语作文60词带翻译

Many of my classmates have a computer, I have one too. My father bought it for me as a present when my
first year in middle school. He said I can study English with computer. Most of the time, I use computer to
search study materials on the internet. I also have some foreign friends on the internet, we can talk in English.
Sometimes I play video game with computer after I finish my homework. My computer helps me a lot, it is a
good friend to me.

我很多同学都有电脑，我也有一台。在我初中第一年的时候我爸爸买来送给我当礼物。他说我可
以用电脑来学习英语。大多数时候我用电脑在网上查询学习资料。我在网上也有一些外国朋友，
我们可以用英语聊天。有时候写完作业我会玩一会儿游戏。我的电脑给了我很多帮助，它是我的
好朋友。

【篇6】感谢信英语作文60词带翻译

It is said that the custom of Spring Festival started in when people offered sacrifice to ancestors in the last
month of Chinese lunar calendar. At that time, people prepared the sacrifice by doing thorough cleaning,
having bathes and so on. Later, people began to worship different deities as well on that day. It is the time that
almost all the farm works were done and people have free time. The sacrificing time changed according to the
farming schedule and was not fixed until the Han Dynasty (202BC-220AD). The customs of worshipping
deities and ancestors remains even though the ceremonies are not as grand as before. It is also the time that
spring is coming, so people held all kinds of ceremonies to welcome it.

据说，春节起初源于人们在农历腊月祭祀先祖，在那期间，人们为了祭祀会做大扫除，沐浴换衣
等等。后来人们开始在那一天敬奉神明。春节期间正好各种农耕活动结束，人们有空余时间。最
开始的祭祀日期由于农耕活动并不固定，直到汉朝(公元前2-公元2)才固定下来。祭祀神明和先祖
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的传统延续下来，但并不像以前那样浩大。春节也是春天的开始，所以人们会举办各种仪式迎接
春天的到来。

【篇7】感谢信英语作文60词带翻译

保护环境的英语作文60词带翻译

The world we live in is becoming more and more intolerable because of environmental destruction. Bird flu
and Sars are two typical examples that environmental destruction may threaten our life. Besides, forest
destruction , water and air pollution result in decrease of planting land and unpleasant weather.

Serious as the problem seems, we can come up with some measures to deal with it. First of all, the authorities
should adopt the policy of “sustainable development”, and laws concerning environmental protection
should be put into effect and enforced strictly just as our government has been doing.

What" s more, every citizen should realize the seriousness of the problem and make concerted efforts to
protect our environment. In addition, planting trees helps improve and beautify the environment.

我们生活的世界正变得越来越难以忍受,因为对环境的破坏。禽流感和Sars是两个典型的"例子,环
境破坏可能威胁我们的生活。此外,森林破坏,水和空气污染导致耕地减少,不愉快的天气。

严重的问题,我们可以想出一些措施来解决它。首先,当局应采取“可持续发展”的政策和法律关
于环境保护应该生效和执行严格正如我们的政府一直在做的事情。

什么更多,每一个公民都应该意识到该问题的严重性和共同努力来保护我们的环境。此外,植树有
利于改善和美化环境。

【篇8】感谢信英语作文60词带翻译

I like playing guitar, so my father buys me a guitar for fun. It is very funny. Then my mother asks me to have
guitar class. She thinks to learn more skill is good for me. I start to have guitar class. It is really funny at first.
But later on, I feel very tired. It is not easy to get improved. I want to give up, but I insist at last. Now I can pay
several songs. I feel proud of it.

我喜欢弹吉他，所以我爸爸给我买了一把吉他来玩。真的好好玩。然后我妈妈就叫我去上吉他课
。她觉得多学一门技能对我是有好处的。我开始上吉他课了。一开始 的时候真的很好玩。但后
来，我觉得好累。要想提高并不容易。我想放弃了，不过最后我还是坚持下去了。现在我可以弹
好几首歌了。我感到很骄傲。

【篇9】感谢信英语作文60词带翻译

The bell rang and the class was over. Many classmates jumped up from the seat.

The classroom became noisy. Some students went out of the classroom while talking and laughing. Two girls
were singing a song on their seats.
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Some boys were telling a joke loudly. They were laughing together. I was chatting with some classmates when
Li Hong came to me.

She joined us. Our class break was often full of fun and laughter.

We often have a pleasant break.

翻译：

铃响了,下课了.许多同学从座位上跳了起来,教室变得热闹起来.一些学生说着、笑着出了教室,两
个女孩坐在座位上唱歌.

几个男生正在大声讲笑话,他们一起笑着.当李红走向我时,我正和几个同学聊天,她参加了进来.我
们的课间休息充满了乐趣和欢笑.我们经常度过愉快的课间休息.

【篇10】感谢信英语作文60词带翻译

Today is Tree-planting Day.

We went to plant trees in Daning Greenland. As soon as we arrived, we began to work.Some were digging
holes, some were planting and others were watering. We all know trees are very useful to man. Growing trees
means saving man himself. We all worked very hard. When the sun went down, we came back home.

Although we were very tired, we felt very happy.

今天是植树的一天。

我们去种树在大宁格陵兰岛。当我们到达时,我们开始工作。一些人挖洞,一些人种植,另一些人浇
水。我们都知道树是非常有用的人。植树意味着拯救人类自身。我们都非常努力地工作。当太阳
下山的时候,我们回到家。

虽然我们很累,我们感到非常高兴。

【篇11】感谢信英语作文60词带翻译

Everyone has a lot of dreams.

Some people want to be rich dreaming of becoming millionaires overnight. Others want to be famous
dreaming of suddenly jumping to great fame.

I have a lot of dreamstoo. When I was a young girl I dreamed of becoming a scientist like Hua Imogen in
future.

However I knew very well that I could not succeed without painstaking efforts.
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So I studied hard in the middle school and college in order to attain my goal.

翻译：

每个人都有很多梦想。

有些人想要有钱一夜之间成为百万富翁的梦想。其他人想要出名梦想突然跳的名声。我有很多梦
想太。当我还是个小女孩我梦想成为一名科学家像华伊莫金在未来。

然而我知道得很清楚我不可能成功没有艰苦的努力。

所以我努力学习在中学和大学为了实现我的目标。

【篇12】感谢信英语作文60词带翻译

To Be A Brave Girl

成为一个勇敢的女孩

People tell us that we should to be a brave girl, so that we can get over the difficulties. But to be a brave girl is
not easy for me, I always tell myself I must face the difficulty, but I give up in the last minute. So from today, I
must learn to be a brave girl, I am not saying to be brave right now, I should take it step by step.

First, I must tell myself not to fear the difficulty. When I meet the trouble, I should learn to solve it by myself
instead of depending on others, so I will learn something gradually. Then I should open my mind, trying to
know more things.

人们告诉我们应该成为一个勇敢的女孩，这样我们就能够克服困难。但是成为一个勇敢的.女孩
对我来说不容易，我总是告诉自己我必须勇敢，但是我在最后的关头放弃。因此从今天起，我必
须成为一个勇敢的女孩，我并不是说立刻变得勇敢，我应该一步一步来。

第一，我必须告诉自己不要害怕困难。当我到困难时，我应该学着去自己解决，而不是依赖于别
人，这样我就会慢慢学到事情。然后我应该开阔我的思想，学着去了解更多的事情。

【篇13】感谢信英语作文60词带翻译

When we talk to the future I will feel happy. Because I want to be a teacher when I"m older.

I think teachers are not rich. But I think it is happy to talk with children.

And I think I will be a very good teacher. I will make my students do less homework on Sunday. I will be nice
to my students.

I think playing with the children is happy. I will take them to the park.
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We we enjoy the beautiful flowers the grass.

I hope my dream can come true.

翻译：

当我们说到未来我将感到快乐。因为我想成为一名教师当我老了。

我认为老师并不富裕。但是我认为它很高兴和孩子们交谈。我认为我将是一个非常好的老师。我
会让我的学生在星期天做更少的作业。

我将很高兴我的学生。我想玩孩子们很开心。我将带他们去公园。我们享受美丽的鲜花草地上。

我希望我的梦想能成真。

更多 书信范文 请访问 https://xiaorob.com/fanwen/shuxin/
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